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Referat Skolebestyrelsesmøde Specialskolen 

Dato og tid: 09.11.2021 kl. 17.00-19.00 

Sted: Horslunde Personalerum 

Forplejning: Kaffe/the/sandwich 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: Martin Simonsen, Torben Pihl, Anne S Christensen, Anita Hansen, 

Maria Schouw Nielsen, Jannie Barfoed-Høj 

 Medarbejderrepræsentanter: Jeanette Reynolds, Anette Bekker 

 

 Gæster: Espen F. Andersen og Thomas Søndberg Olsen 

Fraværende:  Forældrerepræsentanter: Anita Hansen, Torben Pihl 

 Medarbejderrepræsentanter: Anette Bekker-Olsen 

 

 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde kl. 17.00 – 19.00 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Sagsfremstilling:  
Evt. nye punkter til dagsorden 

 

Referat: 

Godkendt 

2. Referat fra sidste møde 

Sagsfremstilling 

Godkendelse af referat fra den 14.09.21 

Referat vedlagt som bilag 

 

Referat: 

Vi skal blive bedre til at skrive hvem der er fraværende. 

Godkendt. 

 

3. Beretning formand 

Sagsfremstilling:  

Formanden fremlægger aktiviteter mv. skolebestyrelsen har været involveret i siden sid-
ste møde. 

 Møde med Skoleudvalgschefen Thomas Østergaard 

 Udarbejdelse af spørgsmål til evalueringsdesignet 
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 Underskriftindsamlingen – alle forældrerepræsentanter har skrevet under  
 

Referat: 

Det var et super godt møde med Thomas Østergaard. Skolebestyrelsen må citerer at nu 
er der midler til fys og ergo. Der har været sat underskriftindsamling i gang. Den er 
sendt til samtlige i byrådet. Der er ikke kommet svar om at den er modtaget. Der har 
været travlt siden sidste møde. Drøftelse af vikarer og hvornår er det ok at få en vikar. 
De er ofte meget unge og det er svært at få fat på en vikar med mere erfaring. Drøftelse 
om samarbejde og loyalitet. Glade medarbejdere er lig med glade børn. Der er brug for 

flere medarbejdere så de bliver mere glade. 

 

4. Beretning skoleleder 

Sagsfremstilling: 

Skoleleder beretter om seneste fra skolen. 

 

Referat: 

Der er et par elever mere på vej til Østofte.  

Kommunikation og strategi – får vi meldt godt nok ud – er der ting vi kan gøre anderle-
des i forhold til kommunikation. Det kunne gavne med en sparringspartner. Det er øn-

skeligt med generelt så meget info fra skolen som overhovedet muligt. 

Der skal nye fraværslister med til næste møde. 

 

5. Specialskolens budget/regnskab 

Sagsfremstilling 

Kort opfølgning på budget.  

 

Referat: 

Udsat 

 

6. Tilførsel af ressourcer 

Sagsfremstilling 

Bestyrelsen ønsker klarlagt, hvor mange ressourcer der skal tilføres, for at imødekomme 
specialskolens udfordringer med børn i reduceret skema samt børn der ikke modtager 
undervisning. I den forbindelse ønsker bestyrelsen også belyst problematikken omkring 
fraværsregistrering, da det nuværende system ikke er gearet til at registrere et barn i re-
duceret skema.  

 

Referat: 

Udsat 
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7. Besøg af kommunens controller Thomas fra økonomi og Espen 
fra Skole- og dagtilbud 

Sagsfremstilling 

Bestyrelsen efterspurgte før sommerferien 2021 gennemgang af skolens budget. Thomas 
fra økonomi kommer på besøg, så bestyrelsen kan stille spørgsmål til finansiering, bud-
gettering, underskud mm.  

 

Da sektorchefen for Skole- og dagtilbud ikke har klarlagt sit ærinde i forhold til at gæste 
bestyrelsen – har bestyrelsen besluttet i samråd med Skole- og Forældre, at tildele sek-
torchefen mødets sidste 20 minutter, dvs. han er velkommen efter kl. 18.40.  

 

Referat: 

Økonomi-information fra Thomas. Det er politisk besluttet, at det underskud centerafde-
lingen havde, skulle overføres til det næste finansår. Det gav så en dårlig start til Speci-
alskolen. Takstfinansiering er ændret fra 190.000 til 210.000. Spørgsmålet er om det er 
nok. Re-visitation finder sted i januar - februar måned 2022. Det beløb som almensko-
lerne betaler til Specialskolen (pr. elev) bliver konteret i august måned – hvert år. 10.kl. 
kunne være et godt tilbud til flere elever i specialskolen, da de ofte ikke er klar til noget 
andet efter 9.kl. 

Espen tilbyder at han – såfremt skolebestyrelsen måtte ønske – også kan deltage i kom-
mende bestyrelsesmøder. 

 

8. Næste møde 

Sagsfremstilling 

 

Referat:  

Næste møde er den 7. december 2021 i Nakskov på Byskolen – i glasburet ( 3.sal ) 

 

9. Evt.  

 

Referat: 

Udsat 

 

 

 

__________________________________  ____________________________________  

Formand Martin Simonsen       Næstformand Maria Schouw Nielsen 

 



 

 

 

 

 

 
4/4 

 

 

__________________________________    ___________________________________ 

Medlem Anne S Christensen           Medlem Torben Pihl 

 

 

 

__________________________________   ___________________________________  

Medlem Anita Hansen        Medlem Jannie Barfoed-Høj  

 

 

 

__________________________________  ____________________________________  

Medarb. Repr. Anette Bekker-Olsen       Medarb. Repr. Jeanette Reynolds 

 

 

 

 

 

Dato: __________________ 

 

 

 

 


